
Prośba o ograniczenie stosowania zanęt w okresie letnim

Szanowni Wędkarze,

Zwracamy się do Was z uprzejmą prośbą o
ograniczenie stosowania zanęt do maksymalnie 1
kg na okres letni. Obecne warunki atmosferyczne,
charakteryzujące się wysokimi temperaturami oraz
niskim stanem wód, stwarzają ryzyko dla naszego
ekosystemu wodnego. Nadmierne użycie zanęt w

tych warunkach może prowadzić do wzrostu
poziomu fosforu i azotu w wodzie.

Taki wzrost powoduje eutrofizację, czyli nadmierne
użyźnienie wód, co w konsekwencji przyczynia się
do rozwoju glonów i sinic. Te organizmy zużywają



tlen, co prowadzi do powstawania stref
beztlenowych, niebezpiecznych dla ryb i innych

organizmów wodnych. W skrajnych przypadkach,
może to skutkować masowym śnięciem ryb, co nie

tylko wpływa negatywnie na populację ryb, ale
również na jakość wody i cały ekosystem.

Dlatego apelujemy do Was o odpowiedzialne
podejście i ograniczenie ilości stosowanych zanęt.
Wierzymy, że dzięki wspólnym wysiłkom będziemy

mogli cieszyć się zdrowymi i zrównoważonymi
wodami, które będą służyć zarówno nam, jak i

przyszłym pokoleniom.

Dziękujemy za zrozumienie i współpracę w
ochronie naszego środowiska naturalnego.
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